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Mötesanteckningar 

Inledning  

Dagens ledningsmöte möte hölls på Pedagogiskt center (PC) där #Hbghack pågick. 
 
#Hbg hack 
Föredragande: Johan Olsson Swanstein 
 
Förtydliganden och förstärkningar genomförs av grundskolans och gymnasieskolans 
läroplaner, ämnesplaner och kursplaner med syftet att stärka elevernas digitala 
kompetens. Programmering införs som ett inslag i flera av grundskolans ämnen. Från 
och med den 1 juli 2018 ska ändringarna vara implementerade av huvudman. 
 
Hacket arrangeras för första gången och är en av flera delar inom Helsingborgs stads 
skolor kring programmering. Syftet med #HbgHack är att lyfta programmeringen i 
skolan och se det som en del av skolans digitaliseringsarbete men det är även ett tillfälle 
för elever/lärare att mötas över gränserna. Under dagens #Hack deltog ca 300 elever och 
lärare från åk 5 och 8 från olika delar av Helsingborg som tillsammans och på ett lekfullt 
och olika sätt fick ta del av programmeringens möjligheter och utmaningar.  

Målsättningen är att även arrangera ett liknande event för målgrupperna förskola och 
gymnasiet under 2018. 

 

 Dialog 

Lärarvägen  
Föredragande: Karin Gerken  
 
”Läraretableringen” var ett projekt som startades upp av Arbetsförmedlingen under 
2016 där nyanlända lärare fick praktik ute på skolor och utbildades parallellt i det 
svenska skolsystemet. Tre av dessa lärare har idag fått anställning på våra skolor.  
 
SFF (HR och Modersmåls avd.) har fått i uppdrag att se över om detta projekt skulle 
kunna återupptas i ny tappning, vilket har mynnat ut i ett upplägg som man kallar 
”Lärarvägen” som är ett samarbete mellan SFF, AMF och Arbetsförmedlingen.  
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Vid anteckningarna/ Marie Krantz 

Lärarvägen är ett led i den strategiska kompetensförsörjningen och lärare med utländsk 
bakgrund är en viktig målgrupp. Ett ökat interkulturellt förhållningssätt gör oss mer 
attraktiva som arbetsgivare och passar bra in i pågående projekt ”Helsingborgs stad som 
samhällsbyggare” där hela staden ska hjälpas åt med målet att helsingborgare som lever 
i utanförskap ska komma närmare jobb och egen försörjning. 
 

o I Lärarvägen så är tanken är att man parallellt med arbetet ute på skolor går 
utbildning om skolans värdegrund och läroplan mm. 

o Läraraspiranterna ska ha lärarexamen från hemlandet alternativt ämneskunskap 
på högskolenivå men ej pedagogiken, de ska även ha validerat sin utbildning och 
vara klara med SFI. 

o Mentorer, handledare och chefer handleds och kompetensutvecklas i 
interkulturellt förhållningssätt. 

o Tanken är att SFF ska anställa 30 extratjänster för detta under läsår 18/19 
(subventionerad anställning). 

o Utvärdring kommer göras i samband med projektets slut. 
 

Vem gör vad? 
o Arbetsförmedlingen: Identifierar lämpliga kandidater samt anordnar 

branschdag. 

o AMF: Viss hantering kring extratjänster. 

o SFF: HR avd. identifierar mottagande skolor, utvärderar och har koll på helheten. 

Avdelningen för modersmål levererar utbildning och handledning till 
läraraspiranter och mentorer/chefer. 

 
Inledningen kommer bli en branschdag i Arbetsförmedlingens regi den 13 april kl:13–
16.00 i arbetsförmedlingen lokaler. 
 
Internbudget 2018  
Föredragande: Birgitta Forssman  
 
Utfall när internbudgetarbetet gått ett varv till är fortfarande en budget i obalans per 
verksamhetsområde. 
 
Budgetarbetet avslutas nu men fortsatt arbete med att få en ekonomi i balans pågår 
o Underskott är inte ok, alla budgetar måste vara i balans även om kvalitén påverkas 
o Det är prioriterat att arbeta vidare med ekonomin 
o Vi måste hitta effektivare sätt att göra saker 
o Vi måste tydliggöra att de förutsättningarna man haft de senaste åren har INTE varit 

ett normalläge utan ett extremt positivt läge. 
 

Prognos 1 kommer ge en första helhetsbild för året, denna ska vara klar den 31/3 och då 
förväntas att ytterligare åtgärder har gjorts.  

 


